
Antwoord op vragen over Bestemmingsplan Landerij van Tosse 

 

Tijdens de Adviescommissie Ruimte van 1 december 2016 werden door de SP-fractie vragen 

gesteld over het Bestemmingsplan Landerij van Tosse die door de wethouder nog beantwoord 

zouden worden. Hieronder vindt u de vragen en antwoorden (voortgangslijst 16-156). 

 

1. Wat is de reden om geld te halen uit het budget voor duurzaam milieubeleid? 
Dit is zo opgenomen in het investeringsvoorstel, dat op 23 april 2013 is goedgekeurd door het 
college. Hierin is een cofinanciering van 130.820 opgenomen uit het budget Duurzaam 
Milieubeleid. Dit is verdeeld over 2013, 2014, 2015 en 2016.  
 
Al het geld is al overgemaakt naar de penvoerder van het project Landerij VanTosse: Stichting 
Landschapsbeheer Oss. Dit is volgens afspraak. Vanaf 2017 gaat er dus geen geld meer uit het 
budget duurzaam milieubeleid naar het project Landerij VanTosse.  
 
Er is gekozen om de benodigde cofinanciering in eerste instantie uit lopende en op stapel 
staande projecten te halen. Dat is aangevuld met een,  in verhouding tot de totale project- en 
subsidiekosten, bescheiden geldbedrag vanuit het reconstructiebudget en het budget duurzaam 
milieubeleid.  
 
Waarom ook vanuit het duurzaam milieubeleid? Duurzaam milieubeleid gaat over het 
beschermen van de volksgezondheid en het verbeteren van de leefomgeving. Landerij VanTosse 
draagt hier zeker aan bij: gezonde voeding, voedsel uit de streek (minder voedselkilometers), 
voedselbewustzijn, aantrekkelijk uitloopgebied voor stedelijk gebied, gezonde omgeving, meer 
natuur en landschap, inzet op onthaasten, meer wandel- en fietspaden, etc.   

 
2. Hoe zit het met dekking voor zone Oss-Berghem?  

In het bestemmingsplan Landerij VanTosse is ook de landbouwgrond direct langs de oostkant van 
de N329 opgenomen. Dit deel wordt ingericht als ecologisch park. De afwaardering van deze 
grond van landbouw naar natuur kan wellicht ook voor 50% gesubsidieerd worden door de 
Provincie (Landschappen van Allure). Deze vraag is meegenomen in de laatste 
voortgangsrapportage aan de Provincie. Mocht de Provincie niet akkoord gaan met het schuiven 
van budgetten, dan komt de waardedaling voor rekening van het Vastgoedbedrijf. Deze strook 
grond is in de vastgestelde visie Zone Oss-Berghem al opgenomen als natuur (raadsbesluit 4 
februari 2016). De overige gronden in het gebied behouden hun huidige agrarische bestemming 
en worden niet afgewaardeerd. De Spaander Straatsche Akkers kunnen gezien worden als een 
uitbreiding van de Landerij VanTosse (natuurakkers, bloemrijke bermen en 
landschapselementen).  

 

 
 


